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“Train yourself to be godly. For physical training is of some value, but godliness 
has value for all things, holding promise for both the present life and the life to 
come.”  1 Timothy 4:7b-8 (NIV) 
 
 
An uncommon life comes from uncommon ______________________. 
 
 
Four Uncommon Money Habits: 
 
 
1.  Decide to ______________________ God. 
 
“Whatever you do, work at it with all your heart, as working for the Lord, not for 
human masters, since you know that you will receive an inheritance from the Lord 
as a reward. It is the Lord Christ you are serving.”  Colossians 3:23-24 (NIV) 
 

• With my work. (Prov. 12:11) 
• With my stewardship. (Prov. 21:5) 

 
 
2.  Build a wise ______________________________. 
 
“Suppose one of you wants to build a tower. Won’t you first sit down and estimate 
the cost to see if you have enough money to complete it? For if you lay the 
foundation and are not able to finish it, everyone who sees it will ridicule you, 
saying, ‘This person began to build and wasn’t able to finish.’”  
 Luke 14:28-30 (NIV) 
 
10/10/80 Plan: 
 

• 10 Give. (Prov. 3:9-10) 
• 10 Save. (Prov. 13:11, 21:20) 
• 80 Live. (Prov. 10:16, 14:11) 

 
 

3.  Consistently live ______________________ my means. 
(Prov. 21:20, 14:11) 
 
 
4.  Pursue a ______________________ response to God. 
 
“I will hasten and not delay to obey your commands.”  Psalm 119:60 (NIV) 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Take the 30-Day  
Trust Challenge! 

1. habits  2. honor  3. stewardship plan   
4. within  5. quick 
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 3.  堅持____________________ 

（箴言 21:20，14:11） 

 
4.  追求____________________回應上帝 
 
「我速速遵行你的命令，毫不遲延。」 詩篇 119:60 (新普及譯本) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

接受 30天信靠挑戰！  

1. 習慣  2. 尊榮  3. 理財計劃  4. 量入為出  5. 迅速  

 

 
 
 
 
 
 

更好的理財習慣 
不一樣的理財（三） 

胡安迪牧師 
2024 年 11 月 16-17 日 

 
 
「要操練自己，成為敬虔的人。操練身體固然有益，但操練敬虔益處更大，在今生
來世都可得到所應許的福分。」 提摩太前書 4:7下-8 (新普及譯本) 
 
 
不一樣的生命，源自不一樣的____________________ 
 
 
四個不一樣的理財習慣： 
 
1.  決定____________________上帝 
 
「無論做甚麼，都要從心裏做，像是給主做的，不是給人做的，因你們知道從主那
裏必得着基業為賞賜。你們所事奉的乃是主基督。」 歌羅西書 3:23-24 (和合本) 
 

• 透過我的工作 

• 透過我的管家職分 
 

 

2.  制定明智的____________________ 
 
「你們哪一個要蓋一座樓，不先坐下算計花費，能蓋成不能呢？恐怕安了地基，不
能成功，看見的人都笑話他，說：『這個人開了工，卻不能完工。』」 
 路加福音 14:28-30 (和合本) 
 
「10/10/80計劃」： 

• 10% 奉獻（箴言 3:9-10） 

• 10% 儲蓄（箴言 13:11，21:20） 

• 80% 生活（箴言 10:16，14:11） 
 


